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Št. zapisnika: 20/22-24 

Ljubljana, 5. 2. 2024 

Zapisnik 20. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:30. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 19. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Sprejetje cenika JRS in JZS 
5. Poročila in realizacija sklepov 

5.1. Poročilo predsednika 
5.2. Poročilo tajnika 
5.3. Poročilo blagajnika 
5.4. Poročilo katastra 
5.5. Poročilo JRS 
5.6. Poročilo službe za varstvo jam 
5.7. Poročilo službe za izobraževanje 
5.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
5.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
5.10. Poročilo službe za šport 
5.11. Poročilo službe za jamski turizem 
5.12. Poročila članov predsedstva 

6. Nadzorni odbor 
7. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema zapisnik 19. seje. 

Sklep 038/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 19. seje. 

 



Ad. 3 

Vodje služb smo ponovno pozvani, da posredujemo podatke inventurnega popisa vodji inventurne 

komisije (IS, služba za šport, knjižnica, kataster, VTS). 

 

Ad. 4 

Posodobljeni cenik JZS in JRS smo pregledali, dodali še cene inštruktorjev in ga sprejeli. 

 

Sklep 039/22-24: Predsedstvo sprejema novi cenik JZS in JRS. 

 

Ad. 5 

Predsednik: 

Z vodjo nadzornega odbora se je udeležil sestanka na Ministrstvu za naravne vire in prostor, kjer so se 

pogovarjali o ZVPJ in njegovih podzakonskih aktih in pravilnikih. Ga. Jana Vidic je bila aktivna 

sogovornica na strani Ministrstva. Ministrstvo si najprej želi urediti stanje pri turističnih jamah, kar bo 

prevzela služba za jamski turizem. Želeli bi si tudi izšolati nekaj naravovarstvenih nadzornikov za 

področje jamarstva, kar prevzame Jure Tičar. USJD za tujce in njihovo obiskovanje jam bi tudi morali 

urediti drugače, morda po zgledu sosednjih držav; tega se bo lotil Robert Rehar, rok za pregled tujih 

ureditev je pa do občnega zbora JZS. 

Bil je v kontaktu z Občino Bovec – občinsko upravo, kjer so se zgodile kadrovske spremembe – in bo 

šel naslednji teden na sestanek z njimi. 

Jutri gredo na sestanek z direktorjem URSZR, kjer bi se pogovorili o potencialnem projektu EU CZ – 

ITRA, razvoj novega komunikacijskega sistema, razvoj zaščite za glavo poškodovanca pri prenosu z 

nosili, optimizacija dela ekip za širjenje ožin, nov priročnik za reševanje iz jam, razvoj visokogorskega 

centra Kanin, digitalizacija katastra jam. 

Seznanili smo se z dopisom glede včerajšnjega dogodka v Planinski jami. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. Ni posebnosti. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 41.109,08 € 

Nakazan je bil prvi obrok za sofinanciranje z URSZR. Problem so nekateri manjkajoči računi pri plačilih 

s karticami ali po predračunih. Plačila s karticami bomo zato omejili na minimum. Plačal je DDV in 

izpolnil poročilo o medletnem usklajevanju za URSZR. 

 

Kataster: 

IZRK je poslal predogled nove baze jam za prvo polletje 2023. Interno smo jo pregledali in podali svoje 

komentarje. Končali smo obdelavo gradiva za leto 2023, ki bo v kratkem dostavljeno na IZRK. Začeli 

bomo z internim vrednotenjem dokumentacije preteklega leta. 

 

JRS: 

Bili smo na posvetu v Škocjanskih jamah. Predsednik in vodja JRS sta bila na Brdu, na dogodku, na 
katerem so se zahvalili ekipam, ki so sodelovale pri lanskih poplavah. Ekipa za širjenje ožin si je ogledala 
lokacijo v Helenskem rovu, na kateri bo 24. 2. vaja. Predsednik si tem želi opraviti prve teste 
komunikacijskega sistema. Vodstvo se je seznanilo z dogodki med in po intervenciji v Križni jami. V 



Škocjanskih jamah se pripravlja vaja v začetku naslednjega leta. DPPI CRT bo ponovno v Sloveniji, že v 
jeseni. 
Reševalec, ki se je pred dvema letoma poškodoval na intervenciji, toži našo zavarovalnico. Predsednik 
je dobil nalogo, da se pozanima glede morebitnih posledic za JZS, pri našem agentu in po potrebi tudi 
odvetniku. 
 
Varstvo jam: 

Udeležil se je predstavitve JDRK in IZRK o Krajinskem parku Pivška presihajoča jezera, kjer so med 

drugim očistili nekaj jam. Med dogodkom v Križni jami je za medije pripravil seznam težjih intervencij 

v zadnjih letih. Končuje pregled onesnaženih jam. Prijavil je projekt učenja čistilnih tehnik Interreg. 

Sodeloval je na čistilni akciji 5 jam, od katerih je bila ena po tednu dni ponovno napolnjena z odpadki. 

Sodeluje pri pripravi seznama turističnih in neturističnih jam, za katere bi Ministrstvo podelilo koncesije 

oz. skrbništva. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni bilo poročila, je pa vodja službe že poslal poročilo za preteklo leto. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Ekipa se je dobila na testiranju zaščite za glavo pri obešenih nosilih. Ugotovili so, da se obnaša dovolj 

dobro in so potrebni le manjši popravki. Glede na pomanjkanje regulative na nivoju EU, moramo 

operirati na nivoju, ki ga predvideva proizvajalec nosil in pripraviti ustrezno dokumentacijo in 

izobraževanja. Gasilska brigada Ljubljana 8. 6. prireja tekmo iz urbanega reševanja (Rope rescue 

challenge Ljubljana), ki se je planiramo udeležiti z eno ekipo. 

 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Robert Anžič ne bo več kandidiral za člana predsedstva, novi kandidat za vodjo službe za jamsko in 
tehnično potapljanje je Simon Burja. 
 
Služba za šport: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Ni bilo razprave. 

 

Ad. 6 

NO je opozoril, da moramo vodje služb do naslednje seje pripraviti poročila. Tajnik nas bo o tem še 

opomnil. 

Jamarjem s Krete bo na vprašanje o obisku Slovenije odgovoril Maks Petrič. 

  



Ad. 7 

Naslednja seja bo 26. 2. 2024. 

Občni zbor JZS bo ponovno na Gorjuši. 

 

Seja je bila zaključena ob 21:00. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


